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Pití alkoholu u dítěte
Vložil zbynda janek - 12/06/2017 12:11
_____________________________________

Mohl by mi někdo poradit, nějaký lékař, máme sousedy kteří mají 1,5 letého syna, a v podstatě od 8
měsíce věku mu každý den dávají napít 100-250 ml plzně, chtěl jsem se zeptat co ze zdravotního
hlediska se mu může způsobit, kromě buducí závislosti na alkoholu a drogách. díky

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Žilinčan - 12/06/2017 13:50
_____________________________________

Je to málo. Nášmu zdenekovi dávali pol litra a je úplne v pohode.

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Gennosuke - 12/06/2017 16:59
_____________________________________

zbynda janek napsal: 
chtěl jsem se zeptat co ze zdravotního hlediska se mu může způsobit, 

Lekar nejsem ale napada me napr. poskozeni jater a mozku. Pokud se nejedna o nejaky vtip tak by bylo
velmi vhodne upozornit socialku. To dite za to nemuze ze ma rodice kreteny.

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Pistácie - 12/06/2017 17:48
_____________________________________

Původně jsem vůbec nechtěla reagovat, podle mě je to blbý vtípek jehož autor by zasloužil přes prsty a
nebo píše jeden z rodičů a ten by zasloužil i přes hubu, copak soused ví přesné množství? Ok, chytli
jsme se? Spokojenost?

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil zbynda janek - 12/06/2017 18:02
_____________________________________

Nevím proč bych si zasloužil přes prsty. Píšu sem z určitého důvodu, nikoliv jen z dlouhé chvíle, svých
pracovních starostí mam až nad hlavu, nicméně k tématu množství alkoholu vím z důvodu že s rodiči
dítěte chodíme pravidelně ven a na pivo na zahrádku do hospody a tak vím co je asi běžné u nich.
někdy to je i malé pivo během těch 2 h co tam jsme..a malý už natahuje ruce k pivu a když mu ho nedají
je navztekaný. My osobně už ani s nima na pivo nechceme moc chodit protože se na to nemůžeme
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dívat, ale říkat jim to nemá smysl...už jsme to zkoušeli.

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Medovka - 12/06/2017 18:25
_____________________________________

Tak ako píše Gennosuke, treba upozorniť sociálku čím skôr, tým lepšie !! 
Nediv sa, že niektorí pochybovali o pravdivosti tvojho príspevku, lebo to , čo píšeš znie fakt neuveriteľne.

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil David - 12/06/2017 19:13
_____________________________________

Moje pětiletá neteř má taky ráda pivo. Rodiče jí kupují nealkoholické, vypije ho bez problému celé.

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Ja - 12/06/2017 20:09
_____________________________________

David napsal: 
Moje pětiletá neteř má taky ráda pivo. Rodiče jí kupují nealkoholické, vypije ho bez problému celé. 
...a "koľko váži?" 
(...ľahšie je ju preskočiť ako obehnúť?) B) :laugh:  

  :P

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Morfeus - 14/06/2017 15:46
_____________________________________

To víš. Pro některé rodiče pivo není alkohol. Znal jsem jednoho, a ten také dával malinkaté dceři pivo a
říkal jí: "To je lepší než ta přeslazená coca cola, jen pij". A ona tak prosila o nealko.. Já měl výhodu, že
mi to nechutnalo jako malýmu. Bylo to hořkokyselý smradlavý a hnusný. Ale účinek se mi zalíbil..

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Ja - 14/06/2017 17:31
_____________________________________
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Morfeus napsal: 
To víš. Pro některé rodiče pivo není alkohol. Znal jsem jednoho, a ten také dával malinkaté dceři pivo a
říkal jí: "To je lepší než ta přeslazená coca cola, jen pij". A ona tak prosila o nealko.. Já měl výhodu, že
mi to nechutnalo jako malýmu. Bylo to hořkokyselý smradlavý a hnusný. "Ale účinek se mi zalíbil".. 
...už závislák alebo aj labužník?" :P

============================================================================

Re: Pití alkoholu u dítěte
Vložil Morfeus - 14/06/2017 23:56
_____________________________________

Spíš piják od nepaměti. Alkoholik postupně. Konzumentská fáze u mě byla velmi krátká, nebo žádná.
Šlo mi o účinek.

============================================================================
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